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Velkomst ved baneudvalgsformand Lars Gadegaard. Giver ordet til Bent Aagaard, som skal sikre 
fordeling af taletiden. Bent Aagaard informerer om referat og gennemgår udsendt indkaldelse og mail.  

Giver ordet til Lars Gadegaard. Dagsorden bliver gennemgået.  

Lars: Banen ser flot ud. Den er blevet forbedret. Vi har været ramt af vand i juni måned. Vi har ikke 
kunne komme rundt med maskiner, og fået klippet de rigtige steder. Græsset er vokset fra os.  

Rough er mange ting. Der er alt det uklippet rough, og så er der rough mellem teesteder, vi vil i aften 
komme ind på, hvad der bliver gjort fremadrettet. 

Hvad er vores vilkår? Vi har to greenkeepere, en chef greenkeeper og en assistent. Kun chef 
greenkeeperen er fast ansat. Sidste år besluttede bestyrelsen at købe robotter. Man kan mene meget 
om robotter, men vi må erkende at vi er mindre begejstret end vi var sidste år, pga. bøvl når det er vådt 
udenfor. Knivene falder af, og det skyldes ikke kun at spillerne ikke får lagt riverne ned i bunkers.  

Pga. vand har vi haft et øget fokus på dræn. Drænene kan vi ikke finde, de er gamle, vi vil gerne forsøge 
at få vand væk fra banen, men drænene skal findes først. Vi skal arbejde på at banen bliver mindre våd. 
Til gengæld har det sjældent været så grønt.  

Vi må erkende at vand giver os udfordringer også på træningsbanen. Boldene forsvinder i bunden af 
træningsbanen, og vi vil gerne have en træningsbane der fungerer. Robotter er en del af udviklingen, 
men vi vil ikke indkøbe nye til næste år. Selvom der kører robotter nu, er det nødvendigt for 
greenkeepere at klippe. 

O7 - der er et problem med svellerne de er dårlige og der skal laves noget. Vi kan ikke forsvare det 
overfor vores greenkeepere som skal klippe. Det kommer til at koste noget. Vi har fokus på det og vi 
skal i gang med at få det repareret. Men svellerne er ikke bare lige at skifte ud.  

Spørgsmål: 

Heinrich – er der garanti på robotterne?  



Lars Gadegaard: De tal vi har fået fra leverandøren, stemmer ikke helt overens med det vi oplever. Vi 
undersøger løbende hvilke erfaringer der bliver gjort rundt omkring. Lige nu var de bedste køb, men det 
er ikke sikkert det er dem vi fortsætter med. En robot er dog nemmere at finansierer end en ny klipper. 

Per: Tæller man hvor mange timer Robotterne kan køre?  

Stig: Vi kan se hvor mange timer de kører, men det antal kvadratmeter de skal kunne køre, kan de ikke. 
Vi piller fairways og semirough ud, og så klipper vi det selv. Men det er forventeligt at de ikke helt lever 
op til det de står til. Men de skulle kunne klippe hver anden dag - og det kan de ikke. 

Bent: Vi går videre med agendaen og vi så tager vi fremtiden. 

Therese: Skal Waste areas laves til grønne områder?  

Lars: Det kommer vi til. Vi skylder hinanden at få en fælles forståelse, og hvis der er nogen der har 
nogle bemærkninger, så kom med det nu. Vi er her alle sammen for at få de bedste oplevelser ude på 
banen.  

Hanne: En kommentar til fortiden: Vi har de flotteste greens og de flotteste fairways. Men jeg er en af 
dem, der ikke er tilhænger af den rough i, har lavet foran teesteder. Vi havde besøg af venner der slog 
ud i roughen, ud fra teestedet. Inden hun kom derfra, havde hun slået 4 slag. I laver chikaner, der gør 
det sværere at spille banen, derfor synes jeg i skal få slået den rough der er foran teestederne. 

Karin: Stor forståelse for Hannes udfordringer, men jeg tror generelt at vi alle sammen har udfordringer. 
Jeg tror ikke der er mange der er gået ned i HCP, men vores bane er blevet en golfbane der er smuk og 
visuel, det er ikke flad pandekage. Jeg har forståelse for den er svær, jeg synes også den er svær, men 
jeg synes det er en golfbane i dag og ikke en pløjemark. Så for mig, der er gået op i hcp: Vi har de 
mennesker vi har, og hvis vi skal køre så mange timer for at klippe græs, så får vi dårlige greens og for 
greens, og det er jeg ikke tilhænger af. Men jeg har forståelse for at den er svær. 

Hanne: Hvad er begrundelsen for at I laver så meget rough? Er det pga. pengemangel er det pga. 
mandskabsmangel? Eller hvad er begrundelsen? For jeg kan ikke se nogen god begrundelse for det.  

Bent: For nogen er rough en udfordring, for andre er det chikaner, sådan vil det være. Lars vil du svare? 

Lars:  Vi har de folk vi har og vi har den økonomi vi har. Hvis vi skal bruge ressourcer på at gøre det som 
vi gerne vil, hvor vi har gode greens og for greens som giver et andet spil på banen, så er der noget vi 
ikke skal gøre. Betyder det at vi laver chikaner for folk der spiller derude?: Det er det ikke. Grunden til vi 
ikke klipper mellem teesteder er for at spare tid. Men vi havde ikke tænkt det skulle blive så kraftigt. Vi 
havde tænkt det skulle være til at finde sin bold. Det skulle være nogle græsstrå der var derude, der 
vejer når vinden blæste, og man skulle kunne kigge igennem det, og overveje om man ville spille 
bolden. Mange af kommentarerne går på, at man synes man bliver straffet når man ikke kan finde sin 
bold. Alternativet er at man går tilbage og slår en ny og så ligger man i tre slag. Hvis man skulle være 
helt firkantet: Når man står på T1 og slår ud i det uklippet rough, 100 meter til højre og ikke kan finde 
den, det er det samme. Det er stadig et dårligt slag.  

Hanne: Det er ikke det samme. 

Lars: vi forsøger at lytte, og vi forsøger også at få det til at nå sammen, men vi agter at gøre noget ved 
græsset mellem teesteder, bliver det klippet i fairway eller semifairway højde? NEJ det gør det ikke. 
men det bliver ikke klippet ned. 



Hanne: og det skyldes økonomi?  

Lars: Det skyldes at vi skal have tid til noget andet. 

Hanne: Jamen så er det jo økonomi 

Lars: Jah same same.  

Bent: man kan jo diskutere om det er enten eller. Vi har jo lige fået at vide at greens og fairways - de er 
rigtig fine. Så har vi roughen som I nævner, spørgsmålet er jo sådan set, at hvis man begynder at klippe 
det helt ned, som der er nogle der gerne vil have, så går det måske udover greens og fairways, fordi der 
mangler tid.  

Lars: Men det betyder jo ikke at vi ikke vil klippe. Vi klipper ned sidst på sæsonen, og håber det kommer 
til at gro med mindre tæthed til næste sæson, så man kan finde sin bold. Vi må prøve at se om det 
virker. Så kan det godt være vi må klippe igen til foråret, og se om lykkedes med det vind og vejr der 
kommer. Udfordringen er, at der jo er forskel på om det er noget vi skal klippe en gang i måneden, eller 
om det er noget vi skal klippe flere gange i ugen. Så er vi tilbage igen til økonomi.  

Hanne: Jeg synes da det er positivt at I tilkendegiver, at I vil prøve at gøre noget ved det. 

Lars: Det vil vi, ellers er der jo ikke et formål med at vi står her i dag. Men det er jo ikke sikkert vi kan 
blive enig om alt. Sådan er det jo.  

Kim Gadegaard: Kunne man ikke i en overgangstid lave hvide pæle og drop rundt om rough? 

Therese: Jeg synes i var rigtig pædagogiske da I startede og sagde: I skal spille til de teesteder der 
passer til jeres HCP. Nok et problem for kvinderne, hvis man ikke kan slå udover roughen, men andre 
steder har de lyng og andre forhindringer, og dem må man tage konsekvensen af. 

Hanne: Det er jo ikke så meget fra kvindernes teested, det vi snakker om er, at når man slår i det, hvad 
er konsekvensen så.  

Karsten: Er det ikke også fair nok man bliver straffet for et dårligt slag? hvad er tidshorisonten i forhold 
til rough-delen? 

Lars: Det bliver klippet ned inden vi går ud af sæsonen, Stig: eller i løbet af vinteren. Vi skal passe på at 
tale om hvordan det plejer at være. Vi har også talt om de gode oplevelser, og været i Trehøje for at 
samle inspiration, hvor man også laver fordeling i forhold til teesteder. Vi skal væk fra herre tee og 
dame tee. Man får en bedre oplevelse, hvis man kommer tættere på green i første slag. Vi kan altid tale 
om hcp nøgler, og om man har for mange færre slag. Men omvendt får man en anden måde at spille 
på. 

Til Hanne, det vi har besluttet er at roughen foran tee 47 bliver klippet ned. I forhold til det med at gå 
frem til teestederne - ved O6 er der jo stadig 100 meter, og så er det jo et problem hvis man kun kan slå 
80 meter. Der hvor der er så langt mellem 52 og 47, bliver der klippet bag 47 så der er et 
landingsområde. Det er et forsøg, det gør vi fordi der er udfordringer med 52 der måske skal hcp. 
Reguleres. Men så er der scorekort og andet der skal styr på, inden den bliver reguleret. 

Hanne – Synes det er en positiv tilkendegivelse 

Bent – Sådan en rough skyder man i en gang imellem, sænker det spillet? 



Tommy – Det sænker spillet, fordi der er nogen der står parkeret ude i roughen. 

Lars: Tommy, hvilken rough taler vi om? Er det teestederne eller ude på banen? 

Tommy: Det er det hele. 

Henrik: Det eneste problem er at roughen æder bolde. Vi taler om en flot ny banen, men det eneste vi 
ser, er folk leder for meget efter bolde og det tager en evighed. 

Therese: Greenfee spillere kan ikke finde rundt. Måske der skulle skilte ud? 

Lars: Det kommer der også. 

Christian: Rough, jeg er godt tilfreds med hvordan banen er. Men ved O6 er det åndsvagt man har 
fjernet out of bounce pæle. Der er en bramme der ikke er klippet, folk der ligger i det område, går ud og 
leder, og de kigger kun på det stykke. Hækken er en skillelinje, hvis det er væk kigger folk ikke, og folk vil 
ikke lede. 

Lars: Muligvis - pælene er fjernet fordi en konsulent fra DGU spurgte hvorfor de var der? Vi er gode 
venner med naboen, så pælene er fjernet. Når den er i hækken ved vi godt den er væk. Vi kan tale om 
at hvis den triller derud, er det så rimeligt eller ikke rimelig? Hvordan kan vi håndtere det udklippet 
rough, det kommer vi ind på senere. Der er meget høj rough som er umulig at komme igennem – 
mellem hullerne.  

Bente: Rough vi er nogen der har været med fra start hvor der var smallere huller, og ingen høj rough. 
Nu får vi rough igen, og så er det et problem. Slår man skævt, det gør jeg selv, så må jeg lære at spille 
lige. Jeg synes der bliver gjort et godt stykke arbejde. 

Karsten – Jeg tilslutter mig Bente, godt arbejde, nu snakker vi ris og ros hvad er der kommet af andet 
kritik? 

Bent: Skal vi ikke gøre roughen færdig først? 

Heinrich: Det er en skidelækker bane, med en meget smuk natur. Roughen er fair nok i siderne, det er 
jo vores egen skyld og der har vi en E5 regel, men ved teestederne er det ikke ok. Der bliver man 
straffet.  

John: FX, T2 hvor man kan ramme 3 meter ved siden af green, og så er bolden væk, det synes jeg ikke er 
rimeligt. Det må være indenfor almindelig fejlmargen. 

Bent: Nu er der kommet ris og ros og kommentarer, så er det op til baneudvalget og greenkeepere, 
hvad man vil gøre ved det, og jeg er sikker på man vil gøre det der er bedst muligt for alle. Men alle kan 
jo ikke blive tilfreds.   

Lars: Karsten det du spørger om med ris ros og kommentarer. Der blev åbent op for på et tidspunkt at 
man kunne skrive til baneudvalget, jeg synes faktisk der var mange gode bemærkninger, som gav stof 
til eftertanke.  Vi går herude for at have det sjovt, og alle har holdninger, men omvendt er det også 
sådan at os der står heroppe vi er frivillige, og vi kan jo bare lade være. Dengang jeg skrev ud, sagde jeg 
også, at meget kan i sige til mig, men de ansatte skal ikke skældes ud. De får løn for at være herude, og 
det er ikke noget vi skal diskutere - det er bare sådan det er.  

Fremtid: 



Forslag til fremtidige klipninger. Jeg synes ikke vi har gjort vores bane smallere, vi har gjort den 
letløbende. Når der er tørke, så triller den ud hvor vi ikke kan finde den. For en del år siden havde vi tre 
klipninger, fairway, semirough og rough. Det lavede vi om, fordi med den økonomi vi havde, så var det 
den samme klipper der kunne klippe i roughen, så vi fik semirough længere ud. Vi har forsøgt at lave 
klippelinjer til hvor vi gerne ville have folk skulle spille hen. Men i forhold til klippelinje, vil vi klippe 
rough på alle hullerne (se bilag 1): Vi vil med en ny maskine klippe en roughkant hele vejen rundt, og 
foran tee 47. Hvor bred det bliver ved vi ikke endnu, men det kommer ned i en højde, så bolden stopper 
inden den triller ud - hvor man ikke kan finde den. Banen bliver derved udvidet, fordi der kommer et 
stykke mere der skal klippes et par gange om måneden. Det er det vi arbejder på til næste sæson. Men 
der skal findes nogle penge til en Snagleklipper, der koster ca. 30.000 – 40.000 kr. Vi klipper ned foran 
tee 47 på alle huller, og mellem teesteder bliver der klippet ned, så vi kan og forsøge at få det til at gro 
anderledes. Det kan sagtens være der kommer kommentarer til det, men de er velkommen. Men vi 
bliver jo også klogere. Nu er der jo ikke så mange lav hcp der slår så langt, at de skal have bremset 
noget inden de kommer i rough, så Waste Areas på O1 og O3 bliver sløjfet, og bliver lavet om til noget 
andet. Det ser ikke pænt ud lige nu. På O2 nede ved diget, blev der sidste år lavet et Waste Area, det 
bliver nu lavet om til en bunker. Tee 52 skal muligvis ændres, fordi er det nu nødvendigt, når vi nu laver 
de andre tiltag? Før hed det elite dame, og det skal vi væk fra. Det hedder 47, 52, 57 og 60 - ikke 
kønsbestemt. Jeg spiller selv 54 i Trehøje. Prøv at slå ud fra et andet teested. 

Jan: Kommentar til Tee 52 - Da banen blev ratet om, der valgte man ud fra det statiske materiale at 47 
52 det er dame tee, og 57 og 60 det er Herre tee. Den måde man ratede på dengang, hvis man laver om 
på noget så skal man også lave om på hcp. regulering. Man kan ikke bare lige lave om - uden man 
lægger vægt på hvad det betyder.  

Lars: Korrekt - vi skal ikke bare lave om for at lave om, vi skal tænke os godt om i den forbindelse. 

Bent: nu har vi hørt lidt om fremtiden, er der kommentarer til fremtiden? 

Tommy: O1, den rough der gror rundt om søen, der er ligesom en krans rundt om søen, men de røde 
pæle står helt inde ved søkanten, og det er svært at se om den går ind i roughen. Skulle man ikke flytte 
de røde plæne længere ud?  

Lars: Det har vi talt om i baneudvalget, der bliver kigget på det, og pælene bliver flyttet længere op. Vi 
diskuterer det i baneudvalget.  

Christian: Hvorfor laver i ikke en dropzone ved det hul? Lav et udslagssted ligesom i Holstebro Det vil 
spare tid. Det er en del, af det som vil få spillet til at glide. 

Lars: Det har vi haft i overvejelser og vi vil kigge på det.  

Ole: Mht. til dropzone skal man lige huske, at selv om man har en dropzone, så behøver man jo ikke 
bruge den. 

Børge: Der var engang der var sådan nogle små flag på pindene på hullerne, så man kunne se hvor 
pindene stod henne. Det er den eneste bane i DK der ikke har en markering hvor flaget er, så man kan 
se hvor hullerne er. 

Lars: Vi har jo GLFR og vi har en kikkert. De der klippede, vidste ikke hvad de skulle bruges til, så flaget 
blev ikke flyttet op eller ned. Det var der ingen der kommenterede. Nu er det fjernet. så er der nogen 
der brokker sig over de ikke er der. Måske skal vi til at lave inddelinger, det kan godt være, i 1-2-3. Vi har 



GLFR, her kan greenkeeperne markere pinden i GLFR-appen. Det gør de ikke endnu, men hvis de 
kommer til det, kan man med i mobil få den nøjagtige afstand til pinden. Derfor er der også nogle 
tekniske muligheder som vi skal kigge på. Men det er godt du siger det Børge, det vil vi tage med, også 
hvis de kommer som bemærkninger i players first. 

Players first: 

Michael: Players First - 650 har fået spørgeskemaet og 280 har svaret. Både gæster og medlemmer. 
Players First er et spørgeskema lavet igennem DGU, så det er et professionelt værktøj. Vi viser først 
medlemstal og derefter tal fra vores gæster. Tallene viser hvor vi ligger i forhold til vores 
ambassadørscore. (dette er en score der beregnes ud fra, hvor mange der vil anbefale Struer golfklub 
til andre). 

I forhold til medlemmer (se skema) er der en stigning i forhold til fairways, en velholdt bane, teesteder 
og greens. Roughen har haft en markant nedgang, som forventet. Spillet gled - er i balance, og banen 
er varieret og spændende er steget.  

Karin: man skal huske at besvare skemaet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gæster: 

Banen fremstår velholdt har en lille nedgang, fairways og greens har stor fremgang. Teesteder og rough 
har nedgang (med rough langt fra så meget som vores egne medlemmer). Lille nedgang i spillet gled og 
banen er varieret   

 

 

 

 

 

 

Medlemmer

2023 2024
78 Banen fremstår velholdt 80 Banen fremstår velholdt
78 Faiways 81 Faiways
72 Greens 79 Greens
60 Tee steder 63 Tee steder
73 Rough 56 Rough
81 Spillet gled 80 Spillet gled 
82 Banen er varieret og spændende 84 Banen er varieret og spændende 

Gæster

2023 2024
83 Banen fremstår velholdt 82 Banen fremstår velholdt
79 Faiways 80 Faiways
75 Greens 80 Greens
78 Tee steder 74 Tee steder
77 Rough 69 Rough
86 Spillet gled 85 Spillet gled 
86 Banen er varieret og spændende 84 Banen er varieret og spændende 



 

Vi sidder naturligvis og analyserer de svar vi får ind. Vi kan sætte vores besvarelser i henhold til resten 
af DK, og hermed se om vi er ringere eller bedre end landsgennemsnittet. Her kigger vi naturligvis på 
hvilke steder vi skal være opmærksomme. Så er vores greens ringere end gennemsnittet, som de var 
sidste år og forrige år, så gør vi noget ved det. Det har Stig gjort i år. Det samme vil formentlig ske med 
roughen. Så sørg for at få besvaret disse spørgeskemaer. Vi bruger nemlig denne statistik, når vi tager 
beslutninger. Jo flere svar vi får, jo mere retvisende vil dette være. 

Ideer og bemærkninger  

Jan: O7 - i sagde det den trænger til noget, og jeg har været med til at starte klubben og været med i 
kampen mod naturfrednings, og det lykkedes os trods klager, at få lov til at lave O7 som vi gerne ville. 
Den skulle være et signaturhul. Den bunker vi lavede, så flot ud dengang, det gør den ikke mere. Jeg 
river bunker 1 til 2 gange i ugen, og lamellerne skal fjernes, men det ville være synd ikke at bevare 
hullets design. Landmanden vidste hvor man skulle plante et læhegn, ud langs O8 er der træer der 
giver læ. Kan man lave noget læ ved O7 der gør at sandet ikke blæser op? Den anden side hvad gør 
man når man ikke kan få nye sveller? Det kunne godt være man skulle tale med et savværk, måske 
man kan få et sponsorat hvor man kan lave det i lærketræ, så det kunne holde bedre. Under alle 
omstændigheder når man redesigner, så tænk på hvordan man skaber læ.  

Jonathan: Vi vil finde en pris på noget der kan vedligeholdes, Hvis vi laver en betonvæg hvor man 
sætter bredder på som kan skiftes når de trænger, vil det ære muligt at vedligeholde. Det er det vi 
arbejder på.  

Lars: Vi skal have gjort noget ved det. Men det koster også i forhold til planker. 

Christian: I stedet får beton, kan I ikke bruge spunsjern, og beklæde det med træ? 
Jonathan: Transporten derud vil koste det samme som væggen. Maskinen koster 10000 ud og 10000 
hjem, og de spunsjern skal herud på special transport, derfor bliver det for dyrt. 

Lars: Vi afviser ikke noget, men vi skal have en fornuftig pris.  

Bente: I forhold til vinterbanen, alle de foregående år har det været rød og gul. Forslag kunne være blå 
så er der kun et teested er skal vedligeholdes. Bedre i forhold til konkurrence. 

Per: God ide med betonvæg, men kan den bygges i tørv? Så kommer den ikke retur i fuld hastighed. 
Har I tænkt på det? 

Lars: Ja men det koster. Vi skal ikke ændre noget radikal på O7. men evt. plante noget derude for at 
give læ. Jeg har ikke fået nævnt at vi gerne vil kigge på det læhegn ved O8, men det er en 
prioriteringsliste. Noget kommer væk, der bliver renset så man kan se noget. men det bliver ikke det 
hele. 

Kim: Beton væg – den er jo tit meget våd er det med i overvejelser. 

Jonathan: Ja 

Therese: Kunne man overveje en løsning ligesom man har lavet på O2 på O6. På diget laver man en 
tværgående bunker, eller et Waste area, som kan opfange de bolde der bliver skudt fra 47. Når man 
står på 47 ser det ud som, man skyder i venstre. Kunne man overveje en løsning her. 



Hanne: Apropos penge, har man overvejet at sætte greenfee op i uge 28, vi er de billigste? Lemvig har 
sat det op. Har vi en plan? 

Lars: det er en bestyrelsesbeslutning, og det kommer til at blive taget op. Men sætter vi det op med 10 
kr. giver det 10.000 kr. ekstra, så det er ikke helt nok. 

Michael: Man får faktisk 66 kr. pr. deltager pga. hole-in-one konkurrence. Hvis vi skal se det fra Michael 
Pedersen progolfs side og Kitts side, så hedder det jo flere mennesker jo bedre den uge pga. salg i shop 
og cafe, så det støtter os. Derfor vil vi være kede af at sætte den for meget op, så vi risikerer færre 
greenfee gæster.  

Kim: Stor ros til baneudvalget for at informerer og arrangere møder som i aften. Det er et super godt 
tiltag. Vi er da mange i dag, men mange af dem der går og øffer, kommer slet ikke. De skulle i stedet 
støtte op om disse møder, så ville de få meget info. Så stor ros til jer og de tiltag I gør. 

Karin: Jeg støtter Hannes bemærkning, vi kunne godt sætte prisen op.  

Christian – vi kunne lægge konkurrencen oven i så det koster 75 kr.  

Tommy: kunne det her ikke tages op til generalforsamling? 

Lars: det er noteret. 

Mikkel: Vi mangler boldvaskere på par 3 banen. Udslagsbanen har et hul ud til 120 meter, kunne man 
måske få et net hvor der står ”hit me” så vi undgår at der er mange der skyder helt skævt. Det bliver lidt 
sjovere at træne, hvis de har noget at skyde efter. Ros til de nye træningsbolde de er gode.  

Eigil: Forslag: Udstyr til klippe maskiner - en høj stang med et flag så de kan ses. 

Lars: Par 3 banen vil vi også have øget fokus på, der skal gøres noget ved bunkerne. Så der er nok af 
projekter at tage fat på. Velkommen til generalforsamling i nov. 

Karsten: Hul forløb på O5 – kan der være en ide i at plante træer til højre, da det er der bliver ledt. 

Lars: Højene er blevet til pukler, det var faktisk meningen man skulle slå venstre om den. Men de er 
ikke høje nok. Så når man skyder den vej nedover, og kan slå 250 meter, er der risiko for den er væk. Vi 
har snakket om der skulle være træer.  

Therese: undtagen hvis du spiller for 47 – så hvis der kommer træer der, er det en hindring. 

Karin: Jeg er glad for at vi har en bane der hvor der bliver revet bunkere af greenkeepere og frivillige, 
men der er store og små sko der ikke river bunkers. Husk at rive bunkere når der klub i klub, og gå ikke 
mellem green og bunkers.  

Jan: Gå tilbage samme vej ud som ind.  

Lars: Husk at rette nedslagsmærker op. Husk at rose alle de frivillige hele vejen rundt. Tak for jeres 
indsats.  

Tak for i aften.  
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